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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Colònia 

 Data: diumenge 17 de desembre de 2023 

 Hora: 11:15h 

 Lloc: AAVV La Colònia 

 Regidor/a de barri: Mònica Julià 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Mònica Julià: regidoria de barri de la Colònia, regidoria de Medi Ambient 

i Lluita Contra el Canvi Climàtic, regidoria de Drets Animals 

o Javier Romero: regidoria de Participació Ciutadana, regidoria de 

Joventut, regidoria d’igualtat, Feminisme i LGTBI 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024 

ii. Pla Sant Andreu Millora 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Mònica Julià, obre la sessió donant la benvinguda als i a 

les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024: l’alcalde explica als assistents l’evolució de 

l’estat econòmic de l’Ajuntament durant els darrers anys i els possibles 

escenaris per afrontar l’any 2024.  

ii. Pla Sant Andreu Millora: l’alcalde explica el pla i els àmbits d’actuació 

d’aquest. Comenta l’afectació d’aquest pla sobre el pressupost municipal. 
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C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

V1: comenta que la seguretat al barri de la Colònia és baixa, la policia no té 

presència. També comenta que el carrer de sota de Vitalia té forats i que els 

contenidors del BMX no es recullen. La brutícia al Parc de Can Preses també 

cal reforçar-la. 

E.G.2: es tractarà amb Urbaser per reforçar la recollida de residus per atendre 

la demanda. També es treballarà per trobar partides per invertir en tapar els 

forats, però el procés no és ràpid. 

V: comenta que l’estat del barri de la Colònia és molt descuidat, i que observa 

que el servei de Vitalia ha baixat qualitat els darrers anys. 

E.G.: recorda que les incidències que ja s’havien traslladat a la regidoria de 

barri estan recollides i previstes de tractar, atenent a criteris d’urgència, 

contractació o disponibilitat pressupostària. 

V: viu al carrer Muntanya i es queixa de la situació de civisme al mirador 

conegut com l’Springfield i ha tingut incidents amb vandalisme. Demana més 

reforç tant de presència policial com de manteniment de l’arbrat. També està 

preocupat pel risc d’incendi a la zona amb els joves que fumen a la zona i 

proposa instal·lar càmeres. 

E.G.: L’oferta d’oci pel jovent és un problema i hi estem treballant. Les càmeres 

de videoviligància han de venir autoritzades per un jutge i aquesta petició no 

pot fer-se perquè ha de justificar-se amb un delicte de sang previ. 

V: el bosc de darrere de Can Preses pot incendiar-se a l’estiu. També demana 

podar la zona de l’Avinguda Pedraforca. Pregunta què passarà amb els gats. 

E.G.: S’està treballant a la franja de 25 m vorejant el municipi. S’ha començat 

amb Santiago Russiñol i en un mes hauria d’estar acabada. Si en un mes no 

està acabat, es farà requeriment al propietari de la finca. S’atendrà de si es 

fa la poda a la zona, però s’està adaptant al nivell d’incidència hídrica, i 

s’estan fent podes ajustades per garantir ombres a l’estiu. Els gats es 

traslladaran a una zona del Parc de Can Preses. 

                                                           
1 Per garantir el dret d’anonimat dels i de les assistents, es referenciaran les intervencions amb 
V de veí/ïna. 
2 Sigles de Equip de Govern. 
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V: al costat d’alguns contenidors hi havia zones on deixar la poda, però ara ja 

no. A les poques que queden s’acumula massa (Carrer Clavell amb Pau 

Negre, part superior). També comenta el problema de seguretat del trànsit 

en aquests carrers i el problema amb els patinets. Fa anys va haver-hi el 

projecte de fer la via de sentit únic, però sembla que arrel la queixa d’un veí 

es va parar. També pregunta si existeix la idea de motivar la instal·lació de 

plaques fotovoltaiques. Pregunta també pel re-estudi dels valors catastrals. 

E.G.: No s’ha donat instrucció de treure, però sí d’arreglar les zones on abocar 

la poda i potser l’empresa els ha tret. S’han de reposar. Amb el nou contracte 

d’escombreries, s’estan estudiant millores amb la gestió de la poda. Es 

comenta que existeix la bonificació del 50% de l’IBI sobre la instal·lació de 

plaques.  

V: lliura el dossier de deficiències del barri recollides per l’AAVV. 

V: suggereix que el barri està deixat. També comenta l’incivisme a la ciutat, 

especialment referent a la gestió dels residus dels animals de companyia. 

Proposa reforçar els mitjans de comunicació per informar millors els veïns. 

E.G.: S’ha enviat un díptic del Pla Sant Andreu Millora explicant les sancions a 

les actuacions incíviques. S’explica que s’està estudiant implantar les 

mostres d’ADN caní per detectar els veïns/nes que deixen les deposicions 

als carrers. 

V: comenta que al carrer Montcorbison existeix una problemàtica amb una 

vivenda on s’excerceix la prostitució. Es mostra preocupada pel risc al barri, 

explica que s’han fet reunions amb l’alcalde i les accions que s’estudien, tant 

de manera directa com de pedagogia amb la societat. 

E.G.: s’explica que Mossos d’esquadra ha actuat amb seguiment i vigilància, al 

igual que Policia Nacional. Des de l’Ajuntament s’ha fet reunió amb les 

propietàries i s’ha demanat que cessin el contracte de lloguer a la propietat. 

La policia local ha mantingut una patrulla fixa durant algunes nits. Hi ha 

pressupost per iluminar els carrerons que connecten el carrer. 

V: demana aprofitar més i millor el Parc de Can Preses, proposa que es reobri 

el quiosc i es millori el parc infantil. Proposa millorar l’arbrat al parc de 

l’Avinguda del Bosc pel risc a l’estiu per la poca ombra. També demana 
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explicacions sobre l’estat del centre comercial. També demana extendre 

aquestes assemblees als abonats d’esports. 

E.G.: està plantejat rearbrar els escorcells amb uns primers 80 arbres. S’explica 

que s’han fet dos accions cohercitives, i a la tercera (ja en execució) es podrà 

accedir a l’espai per part de l’Ajuntament per netejar la zona. Es recull la 

proposta de realitzar les assemblees. 

V: es mostra preocupada per la velocitat i el soroll de les motos. També demana 

un forat més gran als contenidors grocs. 

E.G.: s’explica que s’estan fent controls acústics als vehicles. També es 

col·locaran càmeres de trànsit per fer radars de tram. No es descarta introduir 

un a la Colònia. Es proposa treballar amb l’AAVV per fer un recull de les 

incidències criminals a la zona per estudiar aquesta mesura. S’estudiarà la 

modificació dels contenidors en la nova contractació. Es reforçarà la recollida 

de residus de cartró a Vitalia. 

V: pregunta per què serveix l’àrea metropolitana al municipi. També mostra el 

seu descontent sobre l’atenció als barris, especialment al sector 15. 

E.G.: S’explica que l’AMB gestiona els 36 municipis que rodejen Barcelona. 

Ens aporten inversions i suport tècnic. Gestiona el servei del transport públic, 

l’aigua i els residus. 

V: proposa ampliar també la recollida de voluminosos a la porta. 

E.G.: Aquesta proposta ja està recollida per estudiar amb la nova contractació, 

juntament amb la poda. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


